

Invitation for the General Meeting of EITC PJSC.



The Board of Directors of Emirates Integrated Telecommunications Company PJSC (the "Company") has the pleasure to invite its shareholders to attend the General Meeting of the Company (the "GM") which will be held at the Headquarters of the Company - Dubai Hills Business Park 2, Dubai, UAE and virtually on Monday, 30 March 2026 at 12:00pm to consider the following agenda:

GM AGENDA:

1. Hearing and approving the Board of Directors' report of the Company's activities and its financial position for the fiscal year ended on 31 December 2025.
2. Hearing and approving the Auditors' report for the fiscal year ended on 31 December 2025.
3. Discussing and approving the Company's financial statements along with the profit and loss statement for the fiscal year ended on 31 December 2025.
4. Considering and approving the Board of Directors' recommendation regarding the distribution of dividends amounting to AED 0.40 per share for the second half of the year 2025, to bring the total dividend payout per share for the fiscal year ended on 31 December 2025 up to AED 0.64 per share (64% of the nominal value of the share).
5. Discharging the Board of Directors from their liabilities for the fiscal year ended on 31 December 2025, or their termination and filing of a liability claim against them, as the case may be.
6. Approving the Board of Directors remuneration of AED 12,220,000 for the fiscal year ended 31 December 2025.
7. Discharging the external auditors of the Company from their liabilities for the fiscal year ended on 31 December 2025, or their termination and filing of a liability claim against them, as the case may be.
8. Appointing the external auditors of the Company for the financial year ending on 31 December 2026 and determining their fees of AED 2,200,000.
9. Electing the Board member (1 seat).
10. Special resolution: Considering voluntary contributions to the community (AED 3,160,000).

Please note:

- Any shareholder who has the right to attend the GM, may delegate any person other than a member of the Board of Directors of the Company, employees of the Company, a brokerage company or its staff under a special written power of attorney. In such capacity, no proxy may represent more than 5% of the shares in the capital of the Company. Shareholders who are minors or interdicted shall be represented by their legal representatives (subject to the provisions of clauses (1) and (2) of Article (40) of the Chairman of Authority's Board of Directors' Decision no. (3/Chairman) of 2020 concerning Approval of Joint Stock Companies Governance Guide. Please refer to the disclosure published on DFM's website regarding the procedures for issuance of a special written power of attorney.
- A corporate person may delegate one of its representatives or those in charge of its management under a resolution passed by its board of directors or any similar entity to represent such a corporate person in the GM. The delegated person shall have the powers as determined under the delegation resolution.
- As directed by the Capital Market Authority, shareholders of the Company who will attend the GM virtually should register their attendance electronically to be able to vote on the items of the meeting. Registration will be open from 12:00pm on Sunday, 29 March 2026 and will close at 12:00pm on Monday, 30 March 2026. For electronic registration, please visit the website www.smartagm.ae. Holders of proxies must send a copy of their proxies to the email address is@bankfab.com, along with their names and mobile numbers, to receive text messages for registration.
- Each shareholder who is registered in the Company's share book on Friday, 27 March 2026 has the right to vote at the GM.
- Shareholders that are registered in the Company share book on Thursday, 9 April 2026, shall be deemed to be entitled to receive the dividend (if approved by the GM). In such a case, the distribution of the dividend will be within 30 days following the date of the GM.
- The Company's financial statements and the Annual Report (Integrated Report) for the year ended on 31 December 2025 will be available on the Dubai Financial Market website (www.dfm.ae) and the Company's website (<https://www.du.ae/about-us/investor-relations>).
- The General meeting shall not be valid unless attended by the shareholders who hold or represent by proxy at least 50% of the Company's share capital. In the event of failure to attain a quorum, a second meeting will be held at the same time and venue on Monday, 6 April 2026.
- For the special resolution, a decision is required to be passed by a majority of the votes of shareholders who own at least 75% of the shares represented at the GM.
- Information on investor rights and responsibilities can be found on the Capital Market Authority website: <https://www.sca.gov.ae/ar/services/minority-investor-protection.aspx>.
- Shareholders are requested to update their contact details and addresses at the Dubai Financial Market to ensure that dividends are delivered properly.

Mr. Malek Sultan Al Malek
Chairman
Emirates Integrated Telecommunications Company PJSC

Proxy

To the Chairman of Emirates Integrated Telecommunications Company PJSC ("EITC")

Dear Sir,

I/We:

The shareholder(s) of EITC hereby appoint by virtue of this proxy

Mr/Ms. _____

To represent me and vote on my behalf in the General Meeting of EITC to be held on Monday, 30 March 2026, or its adjournment thereof.

Shareholder's number:

Signature:

Date:



دعوة لحضور اجتماع الجمعية العمومية لشركة الإمارات للاتصالات المتكاملة (ش.م.ع).

يتشرف مجلس إدارة شركة الإمارات للاتصالات المتكاملة (ش.م.ع) بدعوة السادة المساهمين لحضور اجتماع الجمعية العمومية المزمع عقده في تمام الساعة الثانية عشر ظهر يوم الإثنين الموافق 30 مارس 2026 في مقرّها الرئيسي في دبي هيلز استيت (بزنس بارك مبنى رقم 2) - دبي، وإلكترونياً / عن بُعد، للنظر في جدول الأعمال الموضح أدناه:

جدول أعمال الجمعية العمومية:

1. سماع تقرير مجلس الإدارة عن نشاط الشركة ومركزها المالي عن السنة المالية المنتهية بتاريخ 31 ديسمبر 2025 والتصديق عليه.
2. سماع تقرير مدققي الحسابات عن السنة المالية المنتهية بتاريخ 31 ديسمبر 2025 والتصديق عليه.
3. مناقشة ميزانية الشركة وحساب الأرباح والخسائر عن السنة المالية المنتهية بتاريخ 31 ديسمبر 2025 والتصديق عليها.
4. النظر في مقترح مجلس الإدارة بشأن توزيع الأرباح بواقع (0.40) فلساً للسهم الواحد عن النصف الثاني من سنة 2025 ليصل بذلك إجمالي الأرباح الموزعة للسهم الواحد عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 إلى (64) فلساً للسهم الواحد ونسبة (0.64) % من القيمة الاسمية للسهم.
5. إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة عن السنة المالية المنتهية بتاريخ 31 ديسمبر 2025 أو عزلهم ورفع دعوى المسؤولية عليهم حسب الأحوال.
6. الموافقة على مكافأة أعضاء مجلس الإدارة بمقدار (12,220,000) درهم إماراتي عن السنة المالية المنتهية بتاريخ 31 ديسمبر 2025.
7. إبراء ذمة مدققي الحسابات عن السنة المالية المنتهية بتاريخ 31 ديسمبر 2025 أو عزلهم ورفع دعوى المسؤولية عليهم حسب الأحوال.
8. تعيين مدققي الحسابات للعام 2026 وتحديد أتعابهم بمقدار (2,200,000) درهم إماراتي.
9. انتخاب أعضاء مجلس الإدارة (مقعد واحد فقط).
10. قرار خاص: النظر في المساهمات الطوعية المخصصة للخدمة المجتمعية للعام 2026 بمقدار (3,160,000) درهم إماراتي.

ملاحظات:

- يجوز لمن له حق حضور الجمعية أن ينوب عنه من يختاره من غير أعضاء مجلس الإدارة أو العاملين بالشركة أو شركة الوساطة أو العاملين بها بمقتضى توكيل خاص ثابت بالكتابة ويجب ألا يكون الوكيل لعدد من المساهمين حائزاً بهذه الصفة على أكثر من (5%) خمسة بالمئة من رأس مال الشركة، ويمثّل ناقصي الأهلية وفاقديها النايبون عنهم قانوناً. (على أن يتم مراعاة الاشتراطات الواردة بالبندين 1 و 2 من المادة رقم (40) من قرار رئيس مجلس إدارة الهيئة رقم (3/م) لسنة 2020 بشأن اعتماد دليل حوكمة الشركات المساهمة العامة.) ويمكنكم الاطلاع على الإفصاح المنشور على صفحة الشركة على موقع سوق دبي المالي الإلكتروني بشأن الإجراءات الواجبة لاعتماد التوكيل.
- للشخص الاعتباري أن يفوض أحد ممثليه أو القائمين على إدارته بموجب قرار من مجلس إدارته أو من يقوم مقامه ليمثله في الجمعية العمومية للشركة، ويكون للشخص المفوض الصلاحيات المقررة بموجب قرار التفويض.
- بناءً على توجيهات هيئة سوق المال، يجب على مساهمي الشركة الذين سيحضرون الاجتماع عن بُعد تسجيل الحضور للتمكّن من التصويت على بنود الجمعية العمومية إلكترونياً. سيُفتح باب التسجيل اعتباراً من الساعة 04:00 مساءً يوم الأحد 29 مارس 2026 وسيُغلق باب التسجيل الساعة 12:00 ظهراً يوم الإثنين 30 مارس 2026. بالنسبة للتسجيل الإلكتروني، الرجاء زيارة الموقع الإلكتروني التالي: www.smartagm.ae، ويجب على حاملي التوكيلات إرسال نسخة من التوكيلات على عنوان البريد الإلكتروني is@bankfab.com مع الاسم ورقم الهاتف المتحرك لاستلام رسائل نصية للتسجيل.
- يكون مالك السهم المسجّل في يوم الجمعة الموافق 27 مارس 2026 هو صاحب الحق في التصويت في الجمعية العمومية.
- يكون صاحب الحق في الأرباح (في حال موافقة الجمعية) هو مالك السهم المسجّل في يوم الخميس الموافق 9 أبريل 2026. وسيتم توزيع الأرباح في فترة الثلاثين (30) يوماً اللاحقة لإجماع الجمعية العمومية.
- يمكن للمساهمين الاطلاع على البيانات المالية والتقارير المتكامل للشركة من خلال زيارة موقع الشركة: <https://www.du.ae/about-us/investor-relations>، أو الموقع الإلكتروني للسوق: www.dfm.ae.
- لا يكون انعقاد الجمعية العمومية صحيحاً إلا إن حضره مساهمون يملكون أو يمثلون بالوكالة ما لا يقل عن (50%) من رأسمال الشركة. إن لم يتوافر هذا النصاب في الاجتماع الأول فسيتم عقد الاجتماع الثاني يوم الإثنين الموافق 6 أبريل 2026 في نفس المكان والزمان.
- القرار الخاص: هو القرار الصادر بأغلبية أصوات المساهمين الذين يملكون ما لا يقل عن ثلاثة أرباع الأسهم الممثلة في اجتماع الجمعية العمومية للشركة المساهمة.
- يمكنكم الاطلاع على دليل حقوق المستثمرين في سوق المال والمتوفر على الصفحة الرئيسية لموقع الهيئة الرسمي عبر الرابط التالي <https://www.sca.gov.ae/ar/services/minority-investor-protection.aspx>

مالك آل مالك

رئيس مجلس الإدارة

السيد الفاضل / رئيس مجلس إدارة شركة الإمارات للاتصالات المتكاملة المحترم،

تحية طيبة وبعد،

أنا / نحن:

المساهم / المساهمين في شركة الإمارات للاتصالات المتكاملة، أُعيّن بموجب هذا التوكيل:

السيد:

وكيلاً عنّي وأفوضه بأن يصوّت باسمي وبالنيابة عنّي في اجتماع الجمعية العمومية المقرر انعقاده يوم الإثنين الموافق 30 مارس 2026 وذلك للنظر في جدول الأعمال وأي تأجيل له.

التاريخ:

رقم المساهم:

التوقيع: